

Between Jan-Aug 2021, more than 120 cafés opened in Hong Kong! While the proliferation of café openings has breathed new competition into the city, Restaurant & Bar Hong Kong x Gourmet Asia is also delivering a wide variety of exhibits to HKCEC from 6 - 8 Sep 2022 to meet the increasing demand for coffee drinking and café dining experiences. Mark down the dates to attend our expo to Source, Trade and Reconnect with the F&B Industry!

2021年1月至8月期間,超過120間咖啡店在香港開業!咖啡店百花齊放的景象 為這座城市注入了新的活力,而於 2022 年 9 月 6 日至 8 日香港會議展覽中心舉行 的**香港餐飲展 X 亞洲高端食品展**亦已準備就緒,引入多個品牌以滿足市場上對咖啡 和餐飲體驗的需求。我們約定你,在我們的展覽當中與業界進行採購、交易和重新 連接!

Featured Coffee & Tea Exhibitors 焦點咖啡及茶參展商:

















See more 更多



We are Calling for Sponsorship! 正在尋找贊助商!



Hong Kong Latte Art Championship and Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship, co-organised with Hong Kong Specialty Coffee Association is bringing the coffee competition to RBGA 2022 and is now **calling for sponsorship!** If you are interested, drop us a message now!

香港咖啡拉花大賽及香港咖啡調酒大賽即將重返 2022 香港餐飲展 X 亞洲高端食品展。我們現正為活 動**尋找贊助商**!如果您有興趣, 立即與我們聯絡!

We are looking for 我們正尋找..

- Espresso Machine Sponsor 意式咖啡機贊助商
- Ingredient & Equipment Sponsor 材料及設備贊助商
- Coffee Bean Sponsor
- 咖啡豆贊助商 Spirits Sponsor
- 烈酒贊助商 Trophy Sponsor
- 獎杯贊助商
- Souvenir Sponsor 紀念品贊助





With Strong support from the Industry 我們擁有行業代表作為後盾











Co-located with 同場舉行:





Organiser: **Informa Markets**



1701-05, 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981 visit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com

Discover more:

